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Abstract (en)
The element i.e. plug (12), has a frame (18) including a reception opening (19) for receiving connector modules (16) along an insertion direction (X).
A fixation unit i.e. mounting bar (20), fixes the modules to the frame. The fixation unit is engaged with the modules and the frame along engagement
directions (Y, Z), where the engagement directions are distinct from the insertion direction of the modules. The frame includes a passage opening
(42) provided with the fixation unit. The passage opening is formed at a side wall (32) of the frame and oriented in the engagement directions.

Abstract (fr)
Cet élément (12) de connecteur électrique, parmi une fiche (12) et une embase comprend : - au moins un module (16) comportant un ou plusieurs
organes de contact électrique, - un cadre (18) présentant une ouverture (19) de réception du ou des modules (16) suivant une direction d'insertion
(X), et - des moyens (20) de fixation du ou des modules (16) audit cadre (18). Les moyens de fixation (20) sont propres à s'engager selon une
direction d'engagement (Y) avec le(s) module(s) (16) et le cadre (18) en vue de leur fixation, et la direction d'engagement (Y) est distincte de la
direction d'insertion (X) du ou des modules (16).
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